

Ting til dagsordenen - fælles



Referat af bestyrelsesmøde 07.06.2023

Til stede : alle 7 (sådan da ☐)

1. referat fra sidste møde ikke endeligt gennemgået og godkendt, ej heller udsendt.

2. Nyt fra Formand ;

Chr. Får mail til vurdering op at køre. (er sket)

To nye salg og nye "naboer" i have 157 og 179 velkommen. Ny salgstekst udarbejdes af Chr. & salg senest 01.09. Kort info fra formandmøde i kredsen i Budumvang som har et fælleshus (måske noget for os) ? Mest om præmier. Forslag fra Chr. om oprettelse af Vesterkærets pokal på næste GF.

3. Nyt fra Kasser :

Fin økonomi, få mangler at betale husleje, aftale er lavet, der skal være plads til alle. Have 121 er under boopgørelse ; HH tager fat i arvinger. (Er sket og deadline er sat til 30.06 for afklaring)

4. Nyt fra Byggeri ;

Åbne byggerier, godkendelser/dispensationer v/ HH og Rikke. Eksisterende sager følges op i Juni, 3 nye ansøgninger får svar før d. 15.06. System oprettes så eftercheck bliver foretaget og fuldt op.

5. Nyt fra Anja ;

Trailer kører fint, især efter MobilePay, skilte : de første skilte kommer ind og der er håb om at skilte er oppe tidligt efterår, opfordres til at påbegynde opsætning snarest med dem der er lavet, flotte og fantasifulde malerarbejde. Anja rydder op i FB kartotek til næste møde.

6. Nyt fra pavilion ved Lasse :

Kommunen har afvist opsætning af pavilion i første omgang, der arbejdes videre med kommunen og der arbejdes på alternativ løsning. Lasse overtager ansvar for bunkermedarbejdere fremadrettet og der kommer parkeringsanvisninger på bunker. Lasse laver standard sedler til ulovligt parkerede biler i gange og på bunker til næste møde.

7. Nyt vedr. Fest 17.06 ;

Mormor glæder sig – det bliver stort – husk ingen parkering fra torsdag kl.07,00 til efter fest.

8. Nyt vedr. parkering på bunker :

Er noteret under pkt 6.

9. Nyt fra vurdering v/ HH ;

Ting til dagsordenen - fælles



Mail oprettet til vurdering, vurdering skal have lavet en standard skrivelse til salg og køber, og bede om at se kvittering på MobilePay når der vurderes.

10. Evt.;

Løbende arbejdsopgaver der ikke falder under bestemt kategori fordeles fremover af Chr. , referat sendes på mail og kommer i tavlen. Status fra cont. Dag var at åbningstid fremover bliver 12-18, da ingen benyttede tidsrummet efter kl. 18. Der laves 2 x 3 timers vagter som udloddes på FB ved Anette & Anja. Anette bestiller 3 containere til komposterbart affald (ikke jord)

Renovation : der kommer til stadighed problemer med at “nogen” kommer affald i de forkerte cont. Og henkastet plastik og flasker. “Oprop”; hjælp nu hinanden med at stoppe dette unødige svineri.

- 11. Næste møde ; 03.07 havegang kl. 18,00 med særligt fokus på ulovlige havelåger & parkeringspladser uden lægeerklæring, samt andet vegetation i hæk end tjørn. Møde kl. 19,00
-

□

Der skal sættes dato på aftaler internt i bestyrelsen så evt. deadline bliver overholdt.

Chr. Forfatter tekst til de haver som har hæk m.m. Til vivabolig og Annes have og Johannes Mindevej vedr. pligter i forhold til græs/hæk m. M. Og udsendes inden næste havesyn.